

保障範圍 Coverage	最高賠償 Maximum Unit (港幣 HK\$)
醫療費用 (包 25 次門診) Medical Expenses (including outpatient 25 visits)	1,500,000
緊急醫療運送及送返 Emergency Medical Evacuation & Repatriation	不設上限 Unlimited
遺體運返 Repatriation of Mortal Remains	不設上限 Unlimited
意外死亡及永久傷殘 Accidental Death and Permanent Disability	500,000
燒傷保障 Major Burns	100,000
親屬探望 Care Visit	50,000
學業中斷 Study Interruption	90,000
教育基金 Education Fund	300,000
個人行李 Personal Baggage	15,000
證件遺失 Document Loss	7,000
個人金錢 Personal Money	3,000
旅程延誤 (每 6 小時港幣 500) Travel Delay (HK\$500 per 6 hours)	1,500 (每次旅程) 1,500 (per trip) (每保單年度最多港幣 6,000) Maximum \$6,000 per policy year
行李延誤 (6 小時後) Baggage Delay (after 6 hours)	1,000
個人責任 Personal Liability	2,000,000
海外住所 – 火險 Overseas Residence Guard – Fire damage	10,000
24 小時全球緊急支援服務 24-hour Worldwide Emergency Assistance	免費 Free

保費表 Premium Table	每人每年保費 (港幣) Annual Premium Per Person (HK\$)	
	基本 Basic	自選保障 Optional
留學地區 Studying Location	學生 Student (年歲 Age 12–30)	父 / 母 / 監護人 Father / Mother / Legal Guardian (年歲 Age up to 55)
美國 / 加拿大 USA/Canada	\$4,320	\$5,688
其他 Rest of the World	\$3,528	\$4,588

主要不保事項

- 已存在之醫療狀況
- 若受保人任職或參與危險工作包括空中服務員、漁民、持械工作 (包括臨時持械工作)、騎師、消防員、鐵路維修員、建築工人、貨櫃場起重機操作員等等。
- 戰爭行動

Major Exclusions

- Pre-existing medical condition(s)
- If the Insured Person is employed as / or performs the duties of a Hazardous Occupation, including aircrew, fisherman, armed occupation (including temporarily armed occupation), jockey, fire fighter, railway installation and maintenance worker, construction worker, container terminal crane operator, etc.
- War

上述保障範圍為僅概要，實際保障範圍、條款及條件請參閱英文保單。
This is a summary of coverage. Please refer to the Policy for exact policy coverage, terms and conditions.



“ASAP”

全年海外留學保障

Annual Study Abroad

Protector



Sun Flower Insurance Brokers Limited

Room 1105-08, Hing Yip Commercial Centre, 282 Des Voeux Road Central, Hong Kong
Tel: 2521 1881 Fax: 2521 1919 Email: vip@sunflowergroup.com.hk www.sunflowerVIP.com

Thank you for considering Sun Flower to be one of your selected intermediaries.

We are pleased to get in touch should you have any enquiry regarding the captioned insurance.



GENERALI

全面照顧留學保障

A Comprehensive Protector for Studying Abroad

正當你為子女忙於準備前往海外升學各項安排，忠意保險亦同時為貴子女設計了一份全面的升學保障 - 全年海外留學保障“ASAP”。此計劃不但涵蓋全面的保障範圍，並提供二十四小時的全球緊急支援服務，使貴子女能安心地開展新學習旅程。

Preparing for your children to study abroad? Generali can assist you with a worry-free protection solution during this exciting and challenging time. The tailor made Generali **Annual Study Abroad Protector** “ASAP” is a comprehensive yet competitive plan that provides all-round financial protection with 24x7 worldwide emergency assistance. With “ASAP” you can be at ease as your children embark on the next step of their study journey.



保單特點：

- 特高醫療費用港幣 1,500,000 元
- 保障一切非職業運動
- 所有保障均無自負金額
- 緊急醫療援助及運返原居地
- 親屬探望
- 學業中斷保障
- 特設教育基金保障，協助繼續學業
- 恐怖襲擊保障
- 連續 12 個月無間斷保障
- 24 小時全球緊急支援服務

Special Features:

- High medical expenses up to HK\$1,500,000
- Cover all sports activities (except professional)
- No excess or deductible
- Emergency medical assistance and repatriation
- Care visit
- Study interruption cover
- Education fund benefit
- Terrorism cover
- 12 consecutive months' cover without trip duration restriction
- 24 hours worldwide Generali emergency assistance services



Sun Flower Insurance Brokers Limited

Room 1105-08, Hing Yip Commercial Centre, 282 Des Voeux Road Central, Hong Kong
Tel: 2521 1881 Fax: 2521 1919 Email: vip@sunflowergroup.com.hk www.sunflowerVIP.com

Thank you for considering Sun Flower to be one of your selected intermediaries.

We are pleased to get in touch should you have any enquiry regarding the captioned insurance.

有關忠意集團

自1970年代起，忠意集團旗下的公司在香港一直為個人及企業提供全面的保險及投資保障服務。多年以來，我們了解到客戶不同的個別需求，並不斷隨時代改進去迎合客戶的真正所需。

忠意是世界最大的保險集團之一，並擁有超過185年歷史。2016年，集團總保費收入超過700億歐羅，成功並列《財富》世界50強。現有超過7萬4千員工遍佈全球超過60多個國家，為7千2百萬客戶提供優質專業服務。集團在西歐市場佔有領先地位，業務更擴展至中東歐及亞洲等地。

忠意集團獲A.M. Best授予財務實力評級「A」⁺。憑著集團雄厚的財政實力，屢獲獨立評級公司的高度評價。

2015年，忠意集團榮登《麻省理工學院科技評論雜誌》全球最聰明公司50強，而且是榜上唯一的保險公司。

公司資料截至2017年4月

⁺A.M. Best確認評級截至2016年11月

如有任何查詢，請與閣下的保險顧問或本公司的代表聯絡

About Generali

Our Generali entities in Hong Kong have been providing comprehensive insurance and investment protection to individuals and organizations since the 1970s. Over the years, we have come to understand the individual requirements of our clients, and are continuously adapting and innovating to meet their changing needs.

The Generali Group is one of the largest global insurance providers. We pride ourselves for our history of over 185 years and we are listed amongst the Fortune Global Top 50 companies with 2016 total premium income of more than € 70 billion. With above 74,000 employees worldwide serving 72 million insured persons in more than 60 countries, the Group occupies a leadership position in Western European markets and an increasingly important place in Asia and Central and Eastern Europe.

Generali and its core subsidiaries have been affirmed “A”⁺ Best Financial Strength Rating by A.M. Best. For our Group’s financial strength, we have consistently received high ratings by independent agencies.

Generali is also ranked among the world’s 50 smartest companies in 2015 according to the MIT Technology Review and we are the only insurer on the list.

Company information as at April 2017

⁺Rating affirmed by A.M. Best as at November 2016

For details, please contact your insurance advisers or our Company Representatives.

忠意保險有限公司

香港皇后大道東8號忠意保險大廈5樓

5/F, Generali Tower, 8 Queen’s Road East, Hong Kong

電話 Tel: (852) 3187 6829 傳真 Fax: (852) 2521 8018

香港分行電郵：A&H@general.com.hk

Hong Kong Branch Email: A&H@general.com.hk

香港分行網址：www.general.com.hk

Hong Kong Branch Website: www.general.com.hk

